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证书编号：ISC-O-2025-4248-R
兹 证 明
天津市兴企人力资源服务有限公司

统一社会信用代码：911201167949994767
注册地址：天津市滨海新区塘沽渤海石油蓝苑小区37-108（存在多址信息）        邮编: 300450

经营地址：天津市滨海新区渤海石油蓝苑六区底商 15栋 0-22        邮编: 300450

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求

认证范围：

提供人力资源外包(不含保管人事档案)、劳务派遣(限国内)所涉及场所的相关职业健康安全管理活动所涉及场所的相关职业健康安全管理活动
发证日期：2025年06月06日                  

有效期至：2028年06月05日
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The validity af this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensianal code af the certificate
This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.crica. Gov.cr)
Note: the certified organization must acoept the supervision and sudit regularly and use it together with the supervision and

audit (nspection) qualification notice.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376
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Registration No. ISC-O-2025-4248-R
This is to certify that

Tianjin Xingqi Human Resources Service Co., Ltd.

The social credit code：911201167949994767

Registered Address: 37-108, Lan Yuan Community, Bohai Petroleum, Tanggu, Binhai New Area, Tianjin (Multiple address information exists)  
Audit Address: No. 0-22, Building 15, Bottom Commercial Space, Bohai Oil Lan Yuan Community, Binhai New Area, Tianjin  
Which is in conformity with

 GB/T45001-2020 / ISO45001：2018
This certificate covers the following scope of

Provide human resource outsourcing (excluding the custody of personnel files), and labor dispatch (limited to domestic) - related occupational health and safety management activities at the relevant venues 

Issue      Date：2025-06-06
     Expiration Date: 2028-06-05

职业健康安全管理体系认证证书
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